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Referat styremøte 14.12.2017 
 
Til stede: Bjørn Mølland, Svein Jåtun, Marte Jåtun, Torgeir Jåtun, Alf Olav Skeivoll og 

Henry Øvland 
Frafall:           Jarle Aarhus og Nils Finstad 

 
 
Sak 01-18  Godkjenning av innkalling   

Godkjent uten bemerkninger.  
 

Sak 02-18. Konstituering av hovedstyret i Greipstad skytterlag 2018 
Henry går inn som ammoforvalter, Bjørn som varamedlem og Nils som ungdomsleder.  
  

Sak 03-18. Referat fra forrige møte og protokoll årsmøte  
Svein leser igjennom referatet fra forrige styremøte, samt årsmøteprotokollen. Marte 
retter feil og får den underskrevet.  
 

Sak 04-18. Økonomi 2017 og fremtidig oppfølging gjennom året??   
Svein informerer om 50 000 kr som er satt feil i regnskapet, disse er satt son inntekter, 
men de egentlig er utgifter. Derfor blir regnskapet 100 000 kr i minus. Balansen blir 
derfor ikke som antatt på årsmøte. Styret ønsker derfor å ha en gjennomgang av 
regnskapet 3-4 ganger i året.  
 

Sak 05-18. Gjennomgang intern terminliste for Greipstad skytterlag.  
Følger terminlister som Svein har laget og denne blir lagt ute på nettsiden.  
 

Sak 06-18. Gjennomgang av arbeidsoppgaver og årshjul.  
Følger listen over arbeidsoppgaver og årshjul som tidligere år.  
 

Sak 07.18. Evaluering Sørlandskula,. 
Sørlandskula 2018 blir fra 29.okt – 4.nov. Tilbakemeldingene som kom var på at det 
burde vært mer premier og medaljer til de unge.  
 

Sak 08-18. Høringer DFS 
a. Felt høring  

Styret var enige om at det er kjedelig om kun de 16 beste ble med til feltfinalen, 
når det kanskje er mellom 30-40 som har 30 treff. Svein lager et forslag og sender 
til styret.  

b. Nye retningslinjer for ungdom  
Svein hører med ungsomsutvalget. 

c. Prinsesselaget på LS 
Der bør det undersøkes hva damene i skytterlagene mener.  Før noe bestemmes.  
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Sak 09.18. Løpende saker 
a. Orientering LS 2019.  

Det skal være et møte med NRK i januar der det skal undersøkes om hvordan det 
blir med tv sendinger. Sponsorarbeidet er godt i gang, men det er enda en god del å 
jobbe videre med. Songdalen kommune sponser med 50 000 kr.  

b. Sponsorhefte.  
Heftet er klart, så det er bare å dele ut.  Styret diskuterte om man skal lage klar en 
faktura som kan gis og som da kan skrives under på med en gang. Eks en 
pakkepris på 3 000 kr.  

c. Søknad om overtakelse av grunn Stemtjønn.  
Nylig fått svar fra kommunen om at det skal opp i kommunestyret i januar 2018.  

d. Ny standplassmatte 15m ? 
Koster ca 3 000 -4 000 kr. Styret godkjenner.  

e. Medaljer Greipstadstevnet 2017 og 2018 
Marte bestiller. 

f. Ferdigstillelse elektroarbeider 15m og ammobunker stemtjønn. 
Svein hører med Frank, evt høre med en elektriker.  

g. Instuksjon skytebaner.  
Må lages, evt bruke DFS sin.  

h. Status støvsuger  
Torgeir ordner med støvsugeren.  
 

Sak 10-18 Eventuelt.   
Svein endrer hjemmesiden. Styret har tilgang til VK skytterlag (verktøykasse 
skytterlag) i mitt DFS.  

 
 
 
 
Ref Marte Jåtun 


